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Z p r a v o d a j  O b e c n í h o  ú ř a d u  S e m e c h n i c e

S E M E C H Ň Á K
Sledujte naše aktivity na https://facebook.com/obecsemechnice.cz/  a zapojte se také.

Vážení spoluobčané, milí příz-
nivci Semechňáku,

letní prázdniny utekly jako voda 
a před námi je semechnické Po-
svícení a tradiční sobotní program 
s nohejbalovým turnajem, taneční 
zábavou s Rocksorry a pondělní 
mše svatá v kapli s opočenským 
farářem P. Mgr. Filipem Foltánem, 
Zlatá hodinka s malou dechovou 
hudbou Opočenka a v podvečer 
taneční zábava se skupinou Gra-
dace. Přijďte posedět, dobře se na-
jíst, pobavit se s rodinou, sousedy 
a přáteli. Z programu si jistě vybere 
dle svého každý.

Od jara se v naší vesničce udá-
lo několik skutečností, které bych 
nechtěla opomenout. Hned po Veli-
konocích se již po několikáté usku-
tečnila dobrovolnická akce „Ukliď-
me Česko“. Parta více než 40 lidí 

včetně dětí se vydala uklidit okolí 
obce Semechnice. Je milé vidět, 
že Vám je životní prostředí blízké  
a není Vám jedno, jakou vizáž naše 
obec má. Týž den probíhal nově 
sběr šatstva na obecním úřadě, 
který jsme připravili pro Diakonii 
Broumov, sociální družstvo, která si 
zajistila odvoz sesbíraného šatstva.  
Požadavky na materiální pomoc  
v současné nelehké době neustále 
vzrůstají. Převzali jsme poslání, že 
je nutné podporovat lidi v oblasti lid-
ské nouze, což jsme však dokázali 
společně s Vaší pomocí. Srdečně 
děkuji hlavně jménem lidí, kteří naši 
pomoc potřebují.

Změna proběhla v nájemci míst-
ní hospody na hřišti, kterým je nově 
od letošního dubna společnost BM 
– RK, s. r. o. Věřím, že jste již zaví-
tali a místní hospodu tím podpořili. 
Je to důležité místo pro setkávání 
nás všech. Otevřeno je od úterý 
do soboty od 17:00 hodin. Otevíra-

cí dny se mohou v zimním období 
změnit, o případných změnách Vás 
budeme včas informovat. V objek-
tu samotném byl dobrovolnicemi 
proveden kompletní úklid převza-
tých prostor, díky jim patří za sna-
hu uvést prostory do vyhovujícího 
stavu schopného k předání novým 
nájemcům. Dále došlo k vyčištění 
koberce, pořízení nových okenních 
rolet a k několika nutným drobným 
opravám v interiéru.  Jako pravi-
delně každý rok, členové TJ Sokol 
Semechnice svolali brigádu na sta-
vění stanu na hřišti, aby mohl být 
v období od jara do podzimu využí-
ván. Přeji hospodě, ať má dostatek 
návštěvníků, a návštěvníkům přeji 
dobrého pochutnání na nabízených 
nápojích a občerstvení.

V měsíci květnu nás na úřadě 
s milým požadavkem oslovili rodi-
če Olivera Lukáška.  Křtiny v Kapli 
Panny Marie Bolestné vedl Andrew 
Will Loos, kaplan – trvalý jáhen 

Slovo starostky
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z Římskokatolické farnosti Opoč-
no. Rodičům Lucii a Václavovi pře-
jeme, ať jim malý dělá jen samou 
radost. Jsem ráda, že kaplička 
posloužila právě tomuto účelu, 
a budu ráda, pokud ji pro slavnost-
ní účely využijí i další zájemci. 

V červnu nás navštívil Mladý 
týnišťský big band pod vedením 
Pavla Plašila. Bylo to příjemné ne-
dělní Pouťové odpoledne při po-
slechu orchestru, který zahrál jak 
jazz a swing, tak i moderní rockové  
a popové skladby. Zpříjemnění od-
poledne přineslo i pochutnání si na 
koláčcích, tentokrát od sociálního 
podniku Pekárna Na Plechu z Kva-
sin naplechu.cz, které byly pro ná-
vštěvníky zdarma.  Tato pekárna 
pomáhá na Rychnovsku a Náchod-
sku dospělým lidem s mentálním 
postižením a duševním onemocně-
ním. Pekárna zaměstnává 7 osob 
s postižením v režimu chráněného 
trhu práce. Koláčky byly opravdu 
moc dobré. 

Ráda bych shrnula několik rea-
lizovaných investičních akcí, které 
od jara dosud proběhly. Jednou 
z nich je výměna oken v čp. 60, do-
mek se 2 byty za obecním úřadem. 

Dále došlo k prodloužení kanaliza-
ce v lokalitě od Římanského kopce 
k čp. 111 směrem na Mělčany a na-
pojení 4 objektů na čistírnu odpad-
ních vod. Tato akce byla úspěšná 
v žádosti o dotaci z prostředků Krá-
lovéhradeckého kraje, dotace bude 
proplacena po odeslání vyúčtování 
ve výši 900 tis. Kč, předpoklad pro-
placení do konce tohoto roku. Pro-
placení je však vázáno na vydání 
kolaudačního rozhodnutí, o které 
bylo na MěÚ Dobruška požádáno.  
Stavbu v krátkém čase realizovala 
昀椀rma V + V obchodní a stavební 
s. r. o. bez komplikací. Další akcí, 
která je ve fázi výběru dodavatele 
stavby, je veřejné prostranství na 
Římanském kopci. V prvním vý-
běrovém řízení žádná z 昀椀rem ne-
doručila svoji cenovou nabídku.  
O výsledku tohoto řízení budete 
informováni na veřejném zastupi-
telstvu obce, které se uskuteční ve 
středu 06.09.2023 od 18:00 hodin 
v zasedací místnosti obecního úřa-
du a na něž Vás tímto zvu. 

Zviditelnění obce a zejména 
kaple přineslo natáčení videome-
dailonku kompletně 昀椀nancované-
ho Královéhradeckým krajem (ke 
zhlédnutí na https://www.semech-
nice.cz/fotogalerie/videogalerie/) 
v rámci ocenění Hereditas Obligat, 
kdy obec získala 昀椀nanční odměnu 

ve výši 50 tis. Kč. O tom však v člán-
ku na jiné stránce Semechňáku.

Co se zatím úplně nedaří do-
táhnout, je také důležité zmínit. 
Jedná se o povolení komunikace 
a kanalizace v lokalitě za Lukáš-
kovými směrem k Chmelařovým, 
kde probíhá výstavba nových ro-
dinných domků. Věřím, že i v rámci 
této akce budeme úspěšní. Je to 
však běh na delší trať, než jsme 
předpokládali. 

U budovy stodoly zatím rov-
něž nebylo z důvodu vytíženosti 
zpracovatele doručeno statické 
posouzení, na budovu však neza-
pomínáme a chceme ji probudit  
k životu. V některých záležitostech 
však musíme být trpěliví.  S ohle-
dem na výši nabídnutých cen za 
zpracování projektové dokumen-
tace na hasičárnu (přes 500 tisíc 
Kč pouze za projekt!), došlo v za-
stupitelstvu k odmítnutí těchto cen  
a zrušení poptávkového řízení. Jak 
se říká, i všechno zlé, může být pro 
něco dobré, tak budeme uvažovat, 
co s budovou dále.

Užijte si krásného podzimu, 
přijďte na Římanský kopec se svý-
mi dětmi, vnoučaty na Drakiádu, 
snad to bude létat. Těším se na 
společná setkávání v Semechni-
cích i mimo ně. 

Michaela VaŔkov§, starostka

Slovo starostky – pokračo-
vání z t i tu lní  stránky

Křtiny v opravené kapli.Převzetí ceny Hereditas obligat. Více na straně 10.
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Zastupitelstvo obce Semechnice

I. Schvaluje:
-  Usnesení č. 1 - program zasedání zastupitelstva. 
   Výsledek hlasování:   Pro: 7   Proti: 0 Zdrželi se: 0
 
- Usnesení č. 2 - závěrečný účet obce Semechnice  
  za r. 2022 a vyjadřuje souhlas s celoročním hospodaře- 
  ním, a to bez výhrad.
  Výsledek hlasování:   Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0

- Usnesení č. 3 - účetní závěrku r. 2022. 
  Výsledek hlasování:   Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

- Usnesení č. 4 - znovuvypsání poptávkového řízení na 
  dodavatele stavby Veřejného prostranství na Římanském  
  kopci
  Výsledek hlasování:   Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

- Usnesení č. 5 - uzavření smlouvy o spolupráci při zajiš- 
  tění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru 
  do obecního systému odpadového hospodářství se  
  společností eKO-KOM, a. s., se sídlem Na Pankráci  
  1685/17, 140 21 Praha 4, IČ: 25134701.
  Výsledek hlasování:   Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0

- Usnesení č. 6  
a) Zprávu o uplatňování Územního plánu Semechnice za 
období 04/2018–02/2023 podle § 55 stavebního zákona,
b) pořízení Změny č. 1 Územního plánu Semechnice 
zkráceným postupem v souladu § 55a odst. 1 stavebního 
zákona,
c) v souladu s § 6 odst. 6 písm. b) stavebního zákona 
žádost Obce Semechnice o pořizování Změny č. 1 Územ-
ního plánu Semechnice Městským úřadem Dobruška, od-
borem rozvoje města, úřadem územního plánování,
d) pověřuje starostku obce Michaelu Vaňkovou jako 
určeného zastupitele, který bude s úřadem územního 

plánování spolupracovat v souladu s § 47 odst. 1 staveb-
ního zákona při pořizování Změny č. 1 Územního plánu 
Semechnice. 
- Usnesení č. 8 - výjimku z doby nočního klidu pro noční 
  nohejbalový turnaj dne 23. 06. 2023 a pro letní Silvestr  
  dne 22. 07. 2023, a to na dobu kratší od 2:00 do 6:00 
  hodin. 
 Počet zastupitelů se navýšil o 1 hlas, T. Suka.
   Výsledek hlasování:   Pro: 8   Proti:  0   Zdržel i se: 0

II. Neschvaluje:
- pořizování audio záznamu z jednání zastupitelstva 
  obce Semechnice.
  Výsledek hlasování: Pro schválení: 1 (Sobotka)  
  Proti schválení: 6 (Vaněk, Černík, Vaňková, Alimová, 
  Hejzlar, Kučerová)  
  Zdrželi se: 0 
- pořádání letního kina na místním hřišti. 
  Výsledek hlasování: Pro schválení: 0   
  Proti schválení: 7 Zdrželi se: 1 (Suk)

III. Souhlasí
- Usnesení č. 6 - s vyhodnocením vyjádření, stanovi- 
  sek, podnětů a připomínek podaných k návrhu Zprávy 
  o uplatňování Územního plánu Semechnice za období 
  04/2018–02/2023, vypracovaném Městským úřadem  
  Dobruška, odborem rozvoje města, úřadem územního  
  plánování dne 14. 04. 2023.
  Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti:  0 Zdrželi se: 0

IV. PovŊŚuje
- Usnesení č. 7 - starostku obce zpracováním žádosti  
  o převod pozemku ve vlastnictví Úřadu pro zastupo- 
  vání státu ve věcech majetkových p. č. 620/15 
  o výměře 21 m2 na obec Semechnice.
  Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti:  0 Zdrželi se: 0

V. Bere na vŊdom² (usnesení bez hlasování):
- usnesení z minulého zasedání, bez připomínek
- rozpočtové opatření č.3/2023

V Semechnicích 5. 6. 2023

Z veŚejn®ho zased§n²
zastupitelstva obce ze dne

31. 5.  2023

Zastupitelstvo obce

I. Schvaluje:

- Usnesení č. 1 - program zasedání zastupitelstva. 
  Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0  Zdržel se: 0 

- Usnesení č. 2 - poskytnutí jednorázového finančního 
  daru HBC Rangers Opočno ve výši 5 000 Kč. 
  Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0 Zdrželi se: 0

- Usnesení č. 3 - zrušení poptávkového řízení  
  a oslovení nových projektových firem. 
  Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0 Zdrželi se: 0

 
II. Neschvaluje:

- výměnu stávajícího povrchu hřiště (umělá tráva) za 
plast pro potřeby hraní hokejbalu v obci.
Výsledek hlasování:   
Pro schválení: 2 (Sobotka, Sobotková)
Proti schválení:  6 (Vaňková, Alimová, Černík, Hejzlar, 
Vaněk, Kučerová)  Zdrželi se: 1 (Suk)

III. Bere na vŊdom² (usnesení bez hlasování):
- usnesení z minulého zasedání, bez připomínek.
- rozpočtové opatření č.4/2023.

V Semechnicích 13. 06. 2023

Z veŚejn®ho zased§n²
zastupitelstva obce ze dne

12. 6.  2023
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KULTURNÍ A SPORTOVNÍ KALENDÁŘ PODZIM – ZIMA 2023

16,00 h. Přednáška 
Jiří Mach

P§ 1
prosinec

   9,00 h.  Silvestrovský pochodNe 31
prosinec

17,00 h. Rozsvěcení vánočního 
stromku u obecního 
úřadu

So 11 
listopad

15,00 h. Vítání občánkůNe 8
Ś²jen

Ne 17
prosinec

18,00 h. Vánoční koncert v kapli

  9,00 h.  Nohejbalový turnaj  
o putovní  pohár GRAND 
PRIX Semechnice 

20,00 h. Posvícení  – zábava 
Rocksorry

So 2
z§Ś²

Po 4
z§Ś²

  9,00 h.  POSVíCeNí – Mše 
svatá v kapli  
s průvodem na hřbitov

12,00 h. Zlatá hodinka 
(Opočenka)

17,00 h. Taneční zábava
 (skupina Gradace)
 od 9,00 h. 
a  Václavovo kolečko
od 14,00 h

So 23
z§Ś²

14,00 h.  Drakiáda  
na Římanském kopci

So 7
Ś²jen

KOMINÍK

 Kominík z 昀椀rmy  
HABR kominictví s. r. o. 

 z Náchoda  
(jako v loňském roce)  

bude  
v Semechnicích v termínu  

18. – 19. 9. 2023.  
 

Na obecní úřad je nutné  
nahlásit počet komínů,  
které chce domácnost  

zkontrolovat.  
Hlášení o počtu komínů  

můžete zaslat na  
Semechnice@semechnice.cz,  

 
nebo telefonicky nahlásit na 

494 668 241.

           SDH Semechnice pořádá  
              29. září 2023 VÝLET 
               (Čokoládovna Vizovice, Rudolf Jelínek,  
                       Baťův kanál, pivovar Parník) 
Odjezdy:  Semechnice – u kaple v 5:40 
                  Semechnice – u školy v 5:45 
                  Semechnice – �µ���v�����Œ�Î�����À 5:45 

POVÍDÁNÍ O ČOKOLÁDĚ VE VIZOVICÍCH 10:00 www.cokoladovekralovstvi.cz 
(45 minut) 
�K���"�����À�����s�]�Ì�}�À�]���_���Z��– restaurace U Tonka 11:00 www.utonka.cz  
AREÁL RUDOLF JELÍNEK   12:30 www.rjelinek.cz 
�~�Œ�}�Ì�“�_�Ž���v�����‰�Œ�}�Z�o�_���l�� 90-110 minut) 
�W�Ž�_�•�š���À���^�‰�Ç�š�]�Z�v�"�À    16:00 
PROJÍŽĎKA LODÍ PO BAŤOVĚ KANÁLU  16:45 www.batacanal.cz 
�~�^�‰�Ç�š�]�Z�v�"�À��– Napajedla/Otrokovice) 
�s�������Ž����– restaurace Pivovar �W���Œ�v�_�l  18:30 www.parnikpivovar.cz 
�K���i���Ì�����•�u�"�Œ���^���u�����Z�v�]����   20:30 

Cena výletu 650 Kč     Zájemci se mohou hlásit  
                                                           na obecním úřadu. 

Út 5
prosinec

 Mikulášská nadílka 
v podvečer
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